

Revue de Legislation et de Jurisprudence.

SOMMAIRE.

5me Livraison.

The City Bank vs. Hunter, and Maitland, garnishee.—Motion to quash writ of attachment. Protest of promissory note. Liability of endorser.	page 171
Traduction de la Coutume de Paris.	175
Langlois et al. vs. Verret.—Question de délai	177
Lloyd vs. Clapham.— <i>Adjudicataire</i> claiming a reduction of price.	179
Falconbridge vs. Tourangeau.—Revival of a permanent statute repealed by a temporary one.	188
Smith vs. Terrill and Philipps.—Effect of non-registration of a deed of conveyance in certain cases.	194
Tobin vs. Murison.—Liability of Bailee.	200
Analytical index to cases, &c.	205
Donations	209
Méthot vs. Sylvain et Gibb.—De l'ordre entre créances non enregistrées.	210

L'unique collection des **FACTUM** en appel, (de 1807 à 1846,) recueillis et annotés avec soin par feu S. Scott, Ecuier, G. C. A., a été acquise pour la Revue.

Les souscripteurs sont priés de payer le montant de leur abonnement.

LA REVUE DE LEGISLATION ET DE JURISPRUDENCE paraît **UNE** fois par **MOIS**.

L'Abonnement est de **SIX PIASTRES** par année, les frais de poste à part, payables d'avance.

Cette **PUBLICATION** est supportée par la collaboration du Barreau de Montréal et de Québec.

On reçoit pour la **REVUE** des articles écrits dans les deux langues.

THE REVIEW OF LEGISLATION AND JURISPRUDENCE appears monthly.

The subscription is **SIX DOLLARS** per annum, payable in advance, postage not included.

This **WORK** is supported by the contributions of the Montreal and Quebec Bars.

Articles written in either language are admitted in this **REVIEW**.

M. M. E. R. FABRE & FILS, agents à Montréal.

